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What's the odds so long as you are happy.
只要幸福愉快，别的都无所谓。

Dialoug 4

4

A:I find that you spend little。。handset charge every month. Have you any trick?

A:我发现你每月花不了多少手机费，有什么窍门吗?

B:It's simple. You can use call transfer.

B:很简单，用呼叫转移就行了。

A:Is it so simple?

A:就这么简单?

B:Sure. You know，we spend most of our time at home or in the of-face every day，so I receive handset calls with the hand-free telephone，so I need pay little for receiving calls.

B:那当然了。想想看，我们每天大多数的时间都待在家中或办公室中，我通过固定电话来接手机电话，几乎所有的通话都不付费。

A:lt's true.

A:确实如此。

B:Call transfer has many other advantages. When I am in places where network can't cover, such as the high building, I also use call transfer function，which transfers my calls to the hand-free telephone and I will not miss any call.

B:呼叫转移还有其他好处。有时候在高层建筑等网络覆盖不到的地方，我也使用呼叫转移功能，将来电转至霹定电话上，这样来电就不会丢失了。

A:That's all?

A:还有吗?

B:In hospitals or on planes，handsets will interfere with some equip-ment，so we must close our handsets. If you set call transfer, the problem will be solved.

B:在医院里、飞机上使用手机可能干扰一些设备，我们必绫将手机关闭。如果你设置了呼叫转移，问题就解决了。

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net

- 2 -

